
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 649
I forlængelse af regeringens udmelding om, at den ønsker at forlænge afgifts-
fritagelsen for elbiler i et år ønskes oplyst:
a. Hvordan fremkommer provenutabet 550 mio. kr. (450 mio. kr. efter adfærd
og tilbageløb), og hvordan fordeler det sig på år? Forudsætninger vedrørende
salg af elbiler etc. bedes fremgå af svaret.
b. Hvor stort ville provenutabet været, såfremt det kun var de første 200.000
kr., der var afgiftsfritaget, og der over denne beløbsgrænse blev pålagt den
høje registreringsafgift?
c. Hvor stor en CO2-besparelse forventes forslaget at medføre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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